

WIRELESS DUAL CHARGER WITH FAST CHARGE TECHNOLOGY

Instruction Manual

INCLUDED

- · Wireless dual charger with fast charge technology
- AC/DC 36W power adapter
- Instruction manual

INSTRUCTIONS

- Use the included AC/DC 36W wall adapter to plug in the charging pad. Once connected, the LED indicators will briefly flash red and blue.
- Place your Qi-enabled devices on either side of the dual wireless charging area.





UNDERSTANDING THE LED STATUS LIGHTS

- When you connect the wireless charger to power
 - Briefly flashes red and blue=ON and ready to charge
- When the charger is connected and waiting to charge your devices
 - Both LED indicators OFF=standby mode
- When charging your devices
 - Blue LED is ON=5W charging
 - Red LED is ON=7.5W/10W fast charge
- When an error occurs
 - Flashing red LED=overcharge, foreign object detected, etc.

TROUBLESHOOTING

The phone is not charging after being placed on the charging pad:

- Ensure the device is centered on the charging pad
- Ensure there are no foreign objects near or on your device
- If you have a case on your device, it could be interfering with the wireless charging, so removing it may correct the problem-DO NOT attempt to charge your device if the case is 5mm or thicker, or made of metal

Only one device is charging:

 For two devices, the input voltage must reach a minimum of 9V-always use the included power adapter, or one of equivalent power

The wireless charging pad gets warm when it is charging devices:

- It's normal for the wireless charging pad to get warm while it is charging; it has built-in protective measures to ensure that overheating does not occur
- If the pad gets too warm, you can move the charger to an environment that's cooler and more ventilated

SPECIFICATIONS

Input 5V/2A; 9V/1.67A; 12V/1.5A; 12V/3A

Output $2 \times 5W/7, 5W/10W (Qi^{T})$

5W Efficiency >60%
10W Efficiency >70%
Wireless Charging Distance Max. 8mm
Standby Consumption 500mW
Frequency 112K - 205KHz
Dimensions 17.2 x 8.6 x 0.11 cm

Weight 227g

WARNINGS

- Handle with care
- Use only in a dry, well-ventilated area with a temperature of 0°C to 45°C
- Keep away from extreme heat, direct sunlight, humidity and moisture
- DO NOT place near a magnetic or chip card (ID card, bank card, etc.)
- Keep 20cm between the charger and implantable medical devices (cardiac pacemakers, cochlear implants, etc.)
- Keep away from children
- Disconnect from power before cleaning
- DO NOT use if wet or damaged
- DO NOT open, modify or repair
- DO NOT use the with wet hands
- Use only as described in this manual

The digital apparatus complies with Canadian CAN RSS-216 / CNR-216.

This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada's licence-exempt RSS(s). Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause interference.
- (2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

This device complies with Part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions:

- 1) this device may not cause harmful interference, and
- 2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Caution: Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void your authority to operate the equipment.

The distance between user and products should be no less than 20cm.



THE SOURCE - WARRANTY

The Source warrants that this product will be free from defects in materials and workmanship for a period of twelve (12) months from the date of purchase. Within this period, simply take the product and your proof of purchase to any The Source store or participating dealer and the product will be replaced (where available) without charge. Any product which has been subject to misuse or accidental damage is excluded from this warranty.

This warranty is only applicable to a product purchased through The Source company-owned stores or participating dealers in Canada where the warranty is included with the product. While this warranty does not confer any legal rights other than those set out above, you may have additional statutory rights which will vary under the laws of the various countries, states, provinces and other governmental entities in which The Source operates. This warranty is subject to all statutory rights you may have in Canada.

Imported by: The Source, Barrie, Ontario, Canada, L4M 4W5 Manufactured in China www.thesource.ca © 2020 The Source. All rights reserved.







CHARGEUR SANS FIL DOUBLE AVEC TECHNOLOGIE DE RECHARGE RAPIDE

Manuel d'utilisation

CONTENU DE L'EMBALLAGE

- Chargeur sans fil double avec technologie de recharge rapide
- Adaptateur d'alimentation CA/CC de 36 W
- Manuel d'utilisation

DIRECTIVES

- Utilisez l'adaptateur mural CA/CC de 36 W inclus pour brancher le tapis de recharge. Dès que vous brancherez le tapis, les témoins DEL se mettront à clignoter brièvement en rouge et bleu.
- Placez vos appareils compatibles Qi de chaque côté de la surface de recharge double sans fil.





COMPRENDRE LA SIGNIFICATION DES TÉMOINS DEL

- Lorsque vous branchez le chargeur sans fil sur une prise de courant
 - Le témoin clignote brièvement en rouge et en bleu = EN MARCHE, et prêt pour la recharge
- Quand le chargeur est branché et prêt à recharger vos appareils
 - Les deux témoins DEL sont éteints = mode de veille
- Pendant la recharge de vos appareils
 - Le témoin DEL bleu est allumé = Charge de 5 W
 - Le témoin DEL rouge est allumé = Recharge rapide de 7,5W/ 10 W
- Si une erreur se produit
 - Le témoin DEL rouge est allumé = surcharge, détection d'un corps étranger, etc.

RÉSOLUTION DES PROBLÈMES

Le téléphone ne se recharge pas après avoir été placé sur le tapis de recharge :

- Veillez à ce que l'appareil soit centré sur le tapis de recharge
- Vérifiez qu'il n'y ait aucun corps étranger à proximité, ou sur votre appareil
- Si vous avez un étui sur votre appareil, cela pourra entraver la recharge sans fil, aussi, le fait de retirer l'étui permettra de corriger le problème -NE PAS essayer pas de recharger votre appareil si l'étui est de 5 mm ou plus d'épaisseur, ou s'il est en métal

Seul un appareil est en train de se charger :

 Pour deux appareils, la tension d'entrée doit atteindre un minimum de 9V-veuillez toujours utiliser l'adaptateur inclus, ou un adaptateur de puissance équivalente Le tapis de recharge sans fil chauffe lorsqu'il recharge les appareils :

- Il est normal que le tapis de recharge sans fil chauffe pendant qu'il effectue la recharge - il est doté de mesures de protection intégrées pour veiller à ce que la surchauffe ne se produise pas
- Si le tapis devient trop chaud, vous pourrez déplacer le chargeur dans un endroit plus frais, et plus aéré

SPÉCIFICATIONS

Entrée 5 V/2 A; 9 V/1,67 A; 12 V/1,5 A; 12 V/3 A

Sortie $2 \times 5 \text{ W/7}, 5 \text{ W/10 W } (\text{Qi}^{\text{MC}})$

Efficacité 5 W > 60 %
Efficacité 10 W > 70 %
Distance de charge sans fil 8 mm max.
Consommation en veille 500 mW

 Fréquence
 112K - 205KHz

 Dimensions
 17,2 x 8,6 x 0,11 cm

Poids 227 g

AVERTISSEMENTS

- Manipuler avec précaution
- N'utiliser que dans un endroit sec et bien aéré, à une température entre 0 °C et 45 °C
- Conserver hors de portée des sources de chaleur extrême, de la lumière directe du soleil, de l'humidité et de l'eau
- NE PAS placer à proximité d'une carte magnétique ou à puce (carte d'identité, carte bancaire, etc.)
- Maintenir une distance de 20 cm entre le chargeur et tout appareil médical implantable (stimulateurs cardiaques, implants cochléaires, etc.)
- Tenir hors de la portée des enfants
- Débrancher l'appareil avant de le nettoyer
- NE PAS utiliser si le produit est mouillé ou endommagé
- NE PAS ouvrir, modifier ou réparer
- NE PAS UTILISER le produit avec les mains mouillées
- Utiliser uniquement selon les consignes de ce manuel

Cet appareil numérique répond aux normes canadiennes CAN RSS-216 / CNR-216.

Cet appareil contient un ou des émetteurs/récepteurs exemptés de licence qui sont conformes aux normes CNR d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada exemptées de licence. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes :

- (1) Cet appareil ne doit pas causer d'interférence.
- (2) Cet appareil doit accepter toute interférence, y compris l'interférence qui peut causer le mauvais fonctionnement de l'appareil.

Le présent appareil doit être installé et exploité à une distance minimale de 20 cm entre le radiateur et les corps.



Importé par

LA SOURCE - GARANTIE

La Source garantit que ce produit sera exempt de défauts de matériaux et de fabrication pour une période de douze (12) mois à compter de la date d'achat. Durant cette période, veuillez simplement retourner le produit ainsi que votre preuve d'achat dans tout magasin La Source, ou détaillant participant, et le produit sera échangé (dans les magasins où il sera disponible) sans frais. Tout produit qui aura été soumis à une mauvaise utilisation, ou à des dommages accidentels sera exclu de la présente garantie.

Cette garantie ne s'applique qu'à un produit acheté dans un magasin La Source ou détaillant participant au Canada où la garantie est incluse avec le produit. Alors que cette garantie ne confère aucun droit légal autre que ceux mentionnés ci-dessus, vous pouvez avoir recours à des droits statutaires supplémentaires qui pourront varier selon les lois de divers pays, états, provinces et autres entités gouvernementales dans lesquels La Source est active. Cette garantie est soumise à tous les droits statutaires auxquels vous pouvez avoir recours au Canada.

La Source, Barrie, Ontario, Canada, L4M 4W5 Fabriqué en Chine www.lasource.ca

© 2020 La Source. Tous droits réservés

